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– Most indítottam valami mozgalomféleséget, hogy a rapet válasszuk le a rockzenér?l, a rapperek csináljanak, amit
akarnak. Van könny?zene, amiben mi, rockerek is benne vagyunk, van komolyzene, és utána vannak a rapperek. 

Már elnézést a rapperekt?l, de a rap nem zene. Az, hogy valaki gyorsan tud beszélni és hablatyol össze-vissza
mindenfélét, s?t közben még káromkodik is gátlástalanul, hát legyen, nem baj, ha van. 

Nem azt akarom, hogy ne legyen, csak nekem ne kelljen hallgatni – mondta Nagy Feró, a Beatrice zenekar
vezet?je az M2 Pet?fi TV m?sorában.

A Kossuth-díjas el?adóm?vész ezt akkor fejtette ki, amikor a m?vészek felel?sségér?l és véleményformáló erejér?l
kérdezték. Feró szomorúan látja az utóbbi id?ben, hogy  Nagy László költ? mondatai kerülnek el?, miszerint
káromkodásból épül a katedrális, amivel a rocklegenda nem ért egyet. Szerinte a m?vészetnek Ady Endrét vagy
Arany Jánost kell követnie, nem a trágárság felé mennie. 

Néha én is trágár vagyok a színpadon, ezt meg kell mondani, de annak fontos szerepe van. Azonban amit most
látok el?adóktól, az megdöbbent engem, ahogy az is megdöbbent, hogy erre van még vev? közönség, akik együtt
üvöltik az el?adóval a trágárságot, pedig a m?vészet nem a trágárságról szól 

– fogalmazott a Beatrice frontembere.

Nagy Feró arról is mesélt, hogy újra összerakta a Beatrice együttest, ahonnan sok régi tag távozott az utóbbi
hónapokban, mert a zenekar nélkül nem bírja ki, annak lennie kell, az új tagokkal lejátszott öt-hat koncert után
pedig biztos benne, hogy lesz Beatrice. Emellett készül?ben van egy új lemez is, amihez a zenekarvezet? azt kérte
az új tagoktól, hogy írjanak jó zenéket, mert ? már unja magát, ennek a zenekarnak a saját zenéjét kell játszania. 

Ha viszont a koncerten hibáznak, azért nagyon letolja ?ket, akkor nagyon nagy balhé van  

– fogalmazott.

Borítókép: Nagy Feró (Forrás: Youtube)
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